
Gartnerparkens Grundejerforening - Generalforsamling den 16-11-2010 kl,
19.00

Dagsorden i henhold til den omdelte indkaldelse dateret 27-10-2010.

Fremmadte huse: 2, 10, 14, 18,20,26,28,30,34,38,40,44,46,48,52,54
Fuldmagt fra: 16

1. Valg af dirigent og referent

Bestyrelsen bed velkommen til de fremmedte.

Bestyrelsen foreslog Peter (46) til dirigent og Henning (20) til referent. Dette blev vedtaget.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt med dagsorden i felge
vedteegterne,

2. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forlebne ar.

Torben (44) aflagde beretning indeholdende felgende emner:

Udskiftning aftage, kabel TV, legeplads, overdeekket terrasse, placering aftingslyste deklarationer
pa hjemmesiden, frellesarbejdet i maj 2010, storskraldet fra fiellesarbejdet fjemet gratis af
kommunen, greesslaning pa fsellesareal, Nordea valgt som nyt pengeinstitut for foreningens konti,
referateme fra bestyrelsesmederne bliver lagt pa foreningens hjemmeside.

Beretningen er vedlagt som separat bilag til dette referat.

Det blev bemrerket fra en deltager, at udover de neevnte tinglyste deklarationer geelder der ogsa en
byplanvedteegt.

Beretningen blev i evrigt godkendt.

3. Forelreggelse af det reviderede regnskab

Thomas (30) gennemgik det omdelte regnskab. Der var ingen spergsmal til regnskabet.

Regnskabet blev godkendt.
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4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastlreggelse af kontingent

4.1 Etablering af netbanksadgang

Det omdelte forslag blev gennemgaet og dreftet.

Det blev godkendt, at bestyrelsen som et forseg i et ar indtil neeste ordineere generalforsamling kan
:ra etableret en netbanksadgang for driftskontoen (altsa ikke for foreningsfonden).

Inden der foretages transaktioner, skal der udarbejdes et godkendelsesbilag, der skal underskrives af
mindst to af medlemmeme af bestyrelsen.

4.2 Udarbejdelse afnye vedtregter

Det omdelte forslag om at udarbejde nye vedteegter blev gennemgaet og dreftet.

Der var generel enighed om forslaget dog med de nedennrevnte kommentarer.

Der var ikke umiddelbar tilslutning til forslaget om, at bestyrelsen kan vsere beslutningsdygtig, hvis
kun to medlemmer er til stede. Enten skal en suppleant indkaldes til medet (ferstesuppleanten) eller
ogsa skal det fraveerende bestyrelsesmedlem underskrive (skriftligt godkende) beslutningeme i
referatet fra bestyrelsesmedet,

Angaende forslaget om underskrifter fra to bestyrelsesmedlemmer henvises der til punkt 4. 1
ovenfor.

Efter saledes at have hert generalforsamlingens umiddelbare indstilling blev det vedtaget, at
bestyrelsen til neeste ordinrere generalforsamling skal udarbejde et forslag til nye vedteegter.

4.3 Energirapport udarbejdet af GP 28

Det omdelte forslag blev godkendt.

4.4 Legepladsen pa frellesarealet

Det omdelte forslag og inspektionsrapporten (rapport nr. HTK-FL-89-201O af 27-05-20 10) fra
. Iegepladsinspekter Frank Lassen blev gennemgaet og drafter.

Det blev preeciseret, at den nuveerende legeplads ikke er ulovlig, men at den ikke lever op til de
krav, der er greldende, hvis den skulle opferes i dag.

Det blev oplyst af bestyrelsen, at der fer sidste generalforsarnling var blevet indhentet et tilbud fra
en entreprener pa kr. 5000 inklusiv moms pa nedrivning og bortskaffelse afhele legepladsen. Men
der var ingen garanti for, at dette tilbud stadigveek stod ved magt.
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a) Forslag om lovliggerelse af nuvcerende legeplads

Bestyrelsen forslag a) om nedrivning og fjemelse af legetarn, gyngestativet med nye gynger,
gyngen i den gamle tovbane, legehuset, de 2 tame til sveevebanen og svelleme i sandkasseme blev
forkastet med 14 stemmer for, 16 stemmer imod og 4 stemmer, der var neutrale.

Der blev demrest stemt om de enkelte dele i forslag a) med felgende resultat:

• Legetarnet rives ned: Ja 33. Nej 1. Neutral O.VEDTAGET

• Gyngestativet med nyligt opsatte plastikgynger rives ned: Ja 21. Nej 4. Neutral 6.
VEDTAGET

• Den opsatte gynge i den gamle tovbane rives ned: Det blev konstateret, at den for
nrervrerende ikke er opsat, og det blev enstemmigt VEDTAGET ikke at opsrette den igen.

• Legehuset rives ned: Ja O.Nej fra et overveeldende flertal. Neutral 6. FORKASTET. Det
blev dog vedtaget at fjeme vinduer og dare.

• De 2 tame til svrevebanen rives ned: Ja 12. Nej 17. Neutral 5. FORKASTET.

• De gamle sveller i sandkasseme fjemes: Ja 17. Nej 15. Neutral 2. VEDTAGET.

b) Forslag omfremtidig legeplads

Bestyrelsens forslag b) om den fremtidige legeplads blev vedtaget med 29 stemmer for, 0 stemmer
imod og 4 neutrale stemmer.

Det blev saledes vedtaget, at der bevilges kr. 30.000 til igangsrettelse af en ny legeplads. Kr. 20.000
hreves i Foreningsfonden og kr. 10.000 tages fra driften.

Nedrivnings- og bortskaffelsesudgifteme for de redskaber, der skal fjemes, skal finansieres af den
samlede bevilling pa kr. 30.000.

Der blev nedsat et legepladsudvalg med medlemmer fra nr. 28,34 og 44. Et af disse medlemmer
skalligeledes vrere medlem af bestyrelsen.

Legepladsudvalget vil geme optage nye medlemmer, saledes at interesserede beboere, der ikke var
til stede ved generalforsamlingen, kan deltage i udvalgsarbejdet. Eventuelt interesserede bedes
derfor henvende sig.
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4.5 Budget og kontingentfastsrettelse

Det omdelte budget for driften og Foreningsfonden blev preesenteret. Der var ingen kommentarer.

Budgettet blev vedtaget.

5. Forslag fra medlemmer

Den omdelte skrivelse om for hurtig kersel pa foreningens veje blev dreftet.

Generalforsamlingen dreftede i evrigt, hvordan konflikter mellem beboere skal seges 113st.Der var
generel enighed om, at man skal tale sammen, vise hensyn til hinanden og sa vidt muligt forsege at
113seproblememe selv uden at indblande bestyrelsen eller generalforsamlingen.

Felgende blev vedtaget.

• Bestyrelsen skal pa vegne af generalforsamlingen rette en skriftlig henvendelse til det
pageeldende hus og henstille, at der keres forsvarligt, bade hvad angar beboeme selv og
deres eventuelle grester.

• Bestyrelsen skal sende breve til hjemmeplejen og postveesenet og anmode om, at de
personer, der udferer opgaver for de pagseldende organisationer, kerer forsvarligt, nar de
feerdes pa foreningens veje

Generalforsamlingen anmoder i evrigt om, at aIle beboere og deres geester ikke parkerer pa
fortovene, men kun pa eget areal eller pa kerebanen. Kerebanen er tilstreekkelig bred til, at det ikke
er nedvendigt at parkere pa fortovet. Ligeledes ber biler, der parkeres pa eget areal, keres helt ind,
saledes at de ikke "rager ud" pa fortovet.

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen

Thomas (or. 30) og Allan (or. 28) blev genvalgt med akklamation.
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7. Valg af 3 suppleanter til bestyrelsen

TiI suppleanter genvalgtes felgende i prioriteret nekkefelge:

1. Helle (nr.50)
2. Peter (nr. 46)
3. Per (nr. 54)

8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant

Bent (nr.18) og Svend Aage (nr. 52) blev genvalgt som henholdsvis revisor og revisorsuppleant.

9. Eventuelt

Der blev spurgt om, hvor Ieengc kontrakten med You See leber. Svaret var, at den leber indtil den
bliver opsagt med det aftalte varseI. De neermere betingelser fremgar af aftalen, der kan ses pa
foreningens hjemmeside www.gartnerparken.dk.

Generalforsamlingen afsluttedes ca. kI. 21 med, at dirigenten takkede for god TO og orden.

Aftenen afsluttedes traditionen tro med smerrebred.

21. november 2010

Henning Jensen (nr. 20) referent
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